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PROTOKÓŁ NR 30/21 
WYJAZDOWEGO POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I GOSPODARKI 

WSPÓLNIE Z KOMISJĄ DS. EDUKACJI, KULTURY, SPORTU I ORGANIZACJI 
POZARZĄDOWYCH RADY POWIATU W GRYFINIE 

z dnia 26 lipca 2021 r. 
 
Wyjazdowe posiedzenie rozpoczęło się o godz. 9.30 w Zespole Szkół Ponadpodstawowych  
w Chojnie i zakończyło w I Liceum Ogólnokształcącym w Gryfinie o godz. 14.00.  
W posiedzeniu udział wzięło 3 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1), Sekretarz 
Powiatu Andrzej Krzemiński oraz dyrektorzy jednostek. Posiedzenie otworzył, stwierdził 
kworum i poprowadził posiedzenie Przewodniczący komisji Hubert Andrych. Tematem 
posiedzenia była wizyta w szkołach ponadpodstawowych, dla których organem prowadzącym 
jest Powiat Gryfiński. 
 
Ad. 2  
Porządek obrad wyjazdowego 30 posiedzenia Komisji Budżetu i Gospodarki Rady Powiatu  
w Gryfinie został przedstawiony i stanowi zał. nr 2. 
 
Ad. 3  
Wizyta w szkołach ponadpodstawowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat 
Gryfiński. 
 
O godz. 9.30 członkowie obu komisji, przy zachowaniu wszelkich środków ostrożności 
związanych z pandemią Covid-19, rozpoczęli wizytację w Zespole Szkół 
Ponadpodstawowych w Chojnie. Na miejscu Dyrektor Zespołu Szkół Ponadpodstawowych  
w Chojnie Adriana Salamończyk i Zastępca Małgorzata Limanówka oprowadziły członków 
komisji po salach wyposażonych w tablice multimedialne i interaktywne ekrany, 
pracowniach: informatycznej, hotelarsko-gastronomicznej, warsztacie samochodowym, 
budowlanym i stolarskim, a także strzelnicy pneumatycznej oraz terenie zielonym  
wraz z boiskami.  
Następnie o godzinie 12.00 posiedzenie kontynuowane było w Zespole Szkół 
Ponadpodstawowych w Gryfinie przy ulicy Łużyckiej. Członkowie komisji zostali 
oprowadzeni przez Dyrektora Macieja Puzika po salach dydaktycznych i warsztatach: 
gastronomicznym i elektrycznym oraz internacie Zespołu Szkół Ponadpodstawowych  
w Gryfinie. 
O godzinie 13.30 komisje rozpoczęły wizytację I Liceum Ogólnokształcącego w Gryfinie.  
Na miejscu Dyrektor Sławomir Głuszak oprowadził członków komisji po salach lekcyjnych 
oraz poinformował o istniejącym remoncie sali gimnastycznej, materiał dotyczący sali sprzed 
remontu stanowi zał. nr 3. 
 
Ad. 4 Sprawy różne, informacje i wolne wnioski. 
 
- brak. 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 14.00. 
 

Protokół sporządziła: 
 

Dominika Konopnicka  
 Przewodniczący Komisji 

 

 Hubert Andrych 


